

Title (en)
Packaging tray.

Title (de)
Verpackungsschale.

Title (fr)
Plateau de conditionnement.

Publication
EP 0225232 A1 19870610 (FR)

Application
EP 86402408 A 19861028

Priority
FR 8516411 A 19851030

Abstract (en)

The packaging tray is characterised in that each panel (6a, 6b, 7a, 7b) intended to form the lateral wall of the tray (1) comprises, over the entire length (L), at least one incipient fold (11) which, on the one hand, extends substantially parallel to the side (3a, 3b, 4a, 4b) of the base adjoining this panel, and on the other hand, is located at a certain distance (d) from this side (3a, 3b, 4a, 4b) such that it is possible, by folding, to form a flap (12) whose outer edge (13) can, when the tray is full, be brought at least substantially in line with the side (3a, 3b, 4a, 4b) of the base. Application to packaging material. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à un plateau de conditionnement. Il est caractérisé en ce que chaque panneau (6a, 6b, 7a, 7b) destiné à former la paroi latérale du plateau (1) comporte sur toute la longueur (L) au moins une amorce de pliage (11) qui: d'une part, s'étend sensiblement parallèlement au côté (3a, 3b, 4a, 4b) du fond que jouxte ce panneau et, d'autre part, se situe à une certaine distance (d) de ce côté (3a, 3b, 4a, 4b) de telle façon qu'on puisse par pliage constituer un volet (12) dont le bord externe (13) peut, lorsque le plateau est rempli, être amené au moins sensiblement à l'aplomb du côté (3a, 3b, 4a, 4b) du fond. Application au matériel de conditionnement.

IPC 1-7
B65D 71/00; B65D 5/50; B65D 5/20

IPC 8 full level
B65D 5/20 (2006.01); **B65D 5/50** (2006.01); **B65D 71/00** (2006.01); **B65D 71/10** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 5/2047 (2013.01); **B65D 5/5021** (2013.01); **B65D 71/10** (2013.01); **B65D 2571/00018** (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] GB 1118722 A 19680703 - ALLEN DAVIES & COMPANY LTD
• [Y] GB 608633 A 19480917 - FIELD SONS & CO LTD, et al
• [A] US 3255870 A 19660614 - PECK JOHN F

Cited by
KR101533801B1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE ES GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0225232 A1 19870610; FR 2589434 A1 19870507; FR 2589434 B1 19880429

DOCDB simple family (application)
EP 86402408 A 19861028; FR 8516411 A 19851030